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ZAPYTANIE 

 

 
Dotyczy: Spotkań z radami osiedli w ramach akcji „Bezpieczna dzielnica – bezpieczny 

mieszkaniec”. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

Proszę o informację, czy w obecnej kadencji rad osiedli odbywają się spotkania radnych 

osiedlowych z pracownikami WZKiB oraz przedstawicielami służb mundurowych w ramach 

akcji „Bezpieczna dzielnica – bezpieczny mieszkaniec”? 

Dwie rady osiedla kontaktowały się ze mną w tej sprawie informując, że od początku 

kadencji nie było informacji o planowanych spotkaniach na komisariacie Poznań Nowe Miasto. 

Czy spotkania będą kontynuowane? Jeśli nie, to co zadecydowało o rezygnacji  

z organizacji spotkań? 

 

 
             Z poważaniem, 

 

        (-) Łukasz Kapustka 

 

     Radny Miasta Poznania 


